
Technische vragen Herstructurering bedrijventerreinen (Progressief Woerden) 

1. Wat gaan we nu besluiten? Dat er sowieso nieuwe ruimte komt, of dat gekeken wordt wat 
mogelijkheden zijn?  

2. Komt er sowieso een nieuw raadsvoorstel als er een voorstel ligt om al dan niet uit te breiden, in 
te breiden, te intensiveren? 

3. Hoe is de input van de OMU (de presentatie bij de themaavond van 28 maart) verwerkt in het 
voorstel? 

4. Zijn er na die themasessie nog activiteiten geweest richting samenleving, maatschappelijke 
organisaties, betrokken ondernemers, etc om op te halen hoe wordt aangekeken tegen 
economische activiteiten irt brede welvaart? 

5. In het IRP 2021-2040 van de U10 wordt ook gesproken over zoeklocaties voor functioneel 
grootschalige terreinen. Er zijn zoeklocaties langs de A12 en de A2. Uit een locatie studie blijkt 
dat er al een aantal van dergelijke terreinen voor 2030 beschikbaar zijn. Hierover de volgende 
vragen: 

6. Is het bekend of binnen de gemeentegrenzen van Woerden al voor 2030 gebieden zijn waarover 
in U10 verband gesproken wordt? 

7. Liggen er in onze gemeente gebieden die mogelijk na 2030 als grootschalig bedrijventerrein 
binnen U10 bestempeld gaan worden? 

8. Kunt u ons “bijpraten” over de stand van zaken binnen U10? Niet alleen over de opgave voor 
bedrijventerreinen, maar ook over de andere thema’s die binnen het IRP 2021-2040 zijn 
vastgesteld? 

 


